

Title (en)

Sport shoe with high upper

Title (de)

Sportschuh mit hohem Schaft

Title (fr)

Chaussure de sport à tige haute

Publication

EP 1454546 A1 20040908 (FR)

Application

EP 04004637 A 20040301

Priority

FR 0302752 A 20030306

Abstract (en)

The sports boot has an inner semi-rigid section (2), around the heel and ankle and partially around the foot, within an outer supple leather section. The inner section has a main part (21) to give two rounded cuts (27) around the instep, and a second part (22) is within the cut-out. The first part is more rigid than the second. The inner section of the boot is shaped to tighten the second part within the shaped zones while the leg is moved forwards. The two parts of the inner section are of felt, with a thicker first part. The first part is assembled using stitching (24,25), and the second part is secured in place by stitches (26).

Abstract (fr)

La chaussure de sport comprend une partie interne semi-rigide (2) et une partie externe entourant la partie interne (2). Elle est caractérisée en ce que la partie interne comprend une première partie (21) présentant deux découpes arrondies de part et d'autre du cou de pied et une seconde partie (22) occupant lesdites découpes, en ce que la première partie est plus rigide que la deuxième partie et en ce que la partie interne est préformée pour provoquer un resserrement de la seconde partie dans les zones préformées lors de la flexion de la jambe vers l'avant. <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 5/04; A43B 23/02; A43C 1/00

IPC 8 full level

A43B 5/04 (2006.01); **A43B 23/02** (2006.01); **A43C 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/0405 (2013.01); **A43B 5/0482** (2013.01); **A43B 23/027** (2013.01); **A43B 23/0295** (2013.01); **A43B 23/17** (2013.01); **A43C 1/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] US 2001054240 A1 20011227 - BORDIN MARIO [IT], et al
- [A] EP 1034712 A1 20000913 - SALOMON SA [FR]
- [A] US 2001001908 A1 20010531 - CHEMELLO JEAN-PIERRE [FR]
- [A] EP 0317798 A2 19890531 - CALZATURIFICO TECNICA SPA [IT]

Cited by

EP2132998A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1454546 A1 20040908; EP 1454546 B1 20070124; DE 602004004420 D1 20070315; DE 602004004420 T2 20071220;
FR 2851891 A1 20040910; FR 2851891 B1 20050708

DOCDB simple family (application)

EP 04004637 A 20040301; DE 602004004420 T 20040301; FR 0302752 A 20030306